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Coronacrisis  -  Euthanasie van dieren in het kader van de zoektocht naar een vaccin en 
geneesmiddel

Wereldwijd is een intense zoektocht aan de gang naar een vaccin en geneesmiddel voor 
COVID-19. Het farmacologisch, preklinisch en klinisch onderzoek is vermoedelijk ook in 
Vlaanderen geïntensifieerd.

Aan de andere kant wordt onderzoek stilgelegd, omdat de COVID-19-richtlijnen de 
dagelijkse praktijk in een laboratorium bemoeilijken.  Wetenschappers en beheerders van 
animalaria hebben reeds in media aangegeven dat hierdoor dieren moeten worden 
geëuthanaseerd.

1. Hoeveel proefdieren werden sinds de invoering van de nationale COVID-19-richtlijnen 
geëuthanaseerd, waarbij de dieren niet werden gebruikt voor een experiment of 
waarbij het experiment vroegtijdig werd stopgezet (en het dier dus ook vroegtijdig 
werd gedood)?

2. Hoeveel proefdieren werden reeds gebruikt voor COVID-19 gerelateerd onderzoek?
Welke diersoorten worden hiervoor gebruikt?
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1. Deze specifieke cijfers worden niet gerapporteerd aan mijn diensten. Het aantal dieren 
dat gedood werd zonder voorafgaand gebruik in een dierproef, wordt wel om de 5 jaar 
opgevraagd en op lidstaatniveau gerapporteerd aan de Europese Commissie, in lijn met 
de Europese rapporteringsverplichting. Het volgende jaar waarop gerapporteerd zal 
worden is 2022.

2. Het gebruik van proefdieren in 2020 wordt begin 2021 gerapporteerd aan mijn 
diensten.


